

《单词百科:physicists是什么意思?physicists怎么发音?physicists的解释和用法》

英语单词physicists是什么意思?physicists怎么读?physicists怎么发音?简答网为您整理了physicists的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



physicists怎么读

physicists的读音:['f z s sts]

physicists的意思

1、n.物理学家(physicist的名词复数);

physicists的双语例句

1、Some physicists have gone so far as to suggest that the entire Universe is a sort of gigantic computer.

一些物理学家竟然提出整个宇宙就像一台巨型计算机。

2、Physicists study these collisions and particles to increase their understanding of matter and energy.

物理学家们研究这种碰撞和粒子以便增进他们对物质和能量的了解。

3、Physicists have, of course , been searching for the common denominator between electrons and protons.

诚然,物理学家已在探索电子和质子的共同性质。

4、It is like a semaphore signal waving before the eyes of the particle physicists.

它好象是在粒子物理学家眼前挥动的旗语信号。

5、Why aren't there more women physicists, and in senior positions?

为何女性物理学家不多,具有高级职称的也少呢?

6、Physicists in different subfields are not isolated from each other.

不同分支学科中物理学家不是互相隔绝的。

7、Physicists believe in the validity of conservation laws.

物理学家们对于各种守恒定律的有效性一直是坚信不疑的。

8、Philosophers and physicists are arguing Einstein's stubborn conviction.

哲学家和物理学家正在论证爱因斯坦的执着信念。

9、The physicists, too, were more than content.

物理学家们也踌躇满志。

10、The present book is mainly intended as an introduction for physicists.

本书主要是为物理学家写的一本导论。

11、Physicists are still interested in magnetism.

物理学家对磁力仍有兴趣。

12、For many particle physicists, however, it was a year of frustration.

对于许多粒子物理学家来说, 这是受挫折的一年.

13、His work inspired the great Cambridge school of mathematical physicists.

他的工作培育了数学物理学者的庞大的剑桥学派.

14、Physicists were primarily concerned with expressing the experimental observations in a concise mathematical language.

物理学家主要还是致力于用简洁的数学语言来表达实验观测结果.

15、Physicists naturally want to know what happens to matter subjected to such high pressures.

物理学家自然想要知道物质经受这样的高压时发生了什么变化.

以上是简答网为您整理的physicists怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于physicists

的用法、physicists的释义、

physicists的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/physicists>